
Lopez: Nadal mam dużo do poprawienia
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Pau Lopez udzielił po wczorajszym treningu krótkiego wywiadu dla Sky

Sport. Bramkarz mówił o sezonowych celach, a także o pracy, jaką

wykonał do tej pory w Trigorii.

- Wolę nie mówić o celach, nie lubię o tym mówić szczególnie na początku sezonu.

Choć rozumiem, że Roma jest historycznym klubem i właściwym jest być ambitnym.

Trzeba skończyć sezon jak najwyżej. Pierwszym celem w tym momencie jest

wygranie pierwszego meczu w lidze i kontynuowanie tego kolejka po kolejce.

Dobrze jest mieć cele na długim odcinku czasowym, aby stworzyć pewną atmosferę

wśród kibiców i postarać się rozegrać dobry sezon dla wszystkich, bowiem Roma

musi pozostawać wysoko ze względu na swoją historię i wymiar.

Praca z Fonsecą...

- Pracujemy zgodnie ze wskazówkami trenera, starając się grać wysoko i

kompaktowo. Robimy co w naszej mocy. Pracuję bardzo dużo również z Savoranim,

w szczególności nad techniką i mam nadal bardzo dużo do poprawienia, gdyż zdaję

sobie sprawę ze sposobu pracy tutaj. Trzeba zajmować się każdym najmniejszym

szczegółem. Koncentruję się na poprawie i pomocy drużynie. Bramkarz musi

zaadoptować się do wymagań trenera dla dobra zespołu. Staram się to robić,

pracuję nad tym, aby znajdować się zawsze na odpowiedniej pozycji by pomóc

kolegom.
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